

DANS DE BEAUX DRAPS /

CHANGEMENT de décor

Par Alexis Chenu.

ENTRE OUVERTURES ET RÉNOVATIONS, LES HÔTELS FONT PEAU NEUVE. VISITE GUIDÉE DES PLUS BELLES MÉTAMORPHOSES HOTELIÈRES DE LA SAISON, PILOTÉES PAR LES STARS CONTEMPORAINES DE L'ARCHITECTURE, DE LA DÉCORATION ET DU DESIGN.

DÉCOR DISCOVERIES.

FROM RECENT OPENINGS TO COMPLETE RENOVATIONS, HOTELS AROUND THE GLOBE ARE BEING GIVEN A FRESH NEW LOOK. READ ON FOR A GUIDED TOUR OF THIS SEASON'S MOST STUNNING HOTEL TRANSFORMATIONS, LED BY SOME OF THE LATEST STARS OF ARCHITECTURE, DÉCOR AND DESIGN.

DANS DE BEAUX DRAPS /



VILLA-DES-PRÉS PAR BRUNO BORRIONE (PARIS, FRANCE)

L'emplacement est idéal pour ce nouveau cinq-étoiles : rue de Bucy, au cœur de Saint-Germain-des-Prés. Aux bonnes manières de la maison vient s'adjoindre le luxe masculin et contemporain de Bruno Borrione, ex-disciple de Philippe Starck, qui, de sa patte élégante, a façonné tout l'hôtel. Au bar, place à une ambiance club en 50 nuances de brun. Les 34 chambres et suites dévoilent un style soigné et signé (Cassina, Poltrona et Pantone), associé à une collection de tableaux choisis par la galeriste Amélie du Chalard. Ici règne l'art du détail : poignées Art déco, bar à cocktails, cafetière qui brille, chevet en ébène de Macassar, ligne Diptyque pour la salle de bains et bouquet de fleurs pour parfumer l'atmosphère. Sous la terre, enfin, une surprise : un couloir de nage de 13 mètres et un sauna pour se relaxer.

VILLA-DES-PRÉS, BY BRUNO BORRIONE (PARIS, FRANCE)

Rue de Bucy, in the heart of the Saint-Germain-des-Prés district, is the perfect location for this brand-new five-star hotel. The property, which was already steeped in timeless elegance, has now been renovated in the luxuriously modern and masculine style of Bruno Borrione, a former student of Philippe Starck, who designed the entire hotel with his signature sophisticated touch. The bar, furnished in 50 different shades of brown, simply oozes club spirit. Meanwhile, the 34 rooms and suites reveal a pristine sense of style with exclusive designer touches (Cassina, Poltrona, Pantone), paired with a collection of tables selected by gallery owner Amélie du Chalard. The phrase "the art is in the detail" has never been more apt here: finishing touches include Art Deco handles, a cocktail bar, a shiny cafetière, Macassar ebony bedside tables, Diptyque toiletries and a bouquet of flowers to fill every room with a sweet scent. Finally, on the bottom floor, a surprise awaits: a 13 m long lap pool and a sauna for endless relaxation.